
Boško Tomić 

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – “Šta će Vijeće ministara BiH učiniti na 

poboljšanju uslova poslovanja izvoznih preduzeća koja daju znatna sredstva komercijalnim 

bankama za dobivanje garancija na sklopljene ugovore o izvozu?“ 

 


